

Title (en)

DEVICE AND APPARATUS FOR HANDLING ROLLER BLINDS.

Title (de)

ANTRIEBSVORRICHTUNG FÜR ROLLADEN.

Title (fr)

DISPOSITIF ET APPAREIL POUR LA MANŒUVRE DES VOLETS ROULANTS.

Publication

EP 0289541 A1 19881109 (FR)

Application

EP 87907006 A 19871016

Priority

FR 8614764 A 19861022

Abstract (en)

[origin: FR2605675A1] Device and apparatus for handling roller blinds, wherein said device is fitted directly, without any modification, on the conventional control handle of said roller blinds. This is made possible by the use of a specific adaptation part which comprises two recesses (10 and 11) which co-operate with each other in order to maintain the shaft (6) of the handle in the extension of the rotation axis (8). The present invention relates to the field of handling roller blinds.

Abstract (fr)

Dispositif et appareil pour la manœuvre des volets roulants se caractérisant par le fait que ledit dispositif s'adapte directement, sans modification aucune, sur la poignée traditionnelle de commande desdits volets roulants. Ceci est rendu possible par l'utilisation d'une pièce spécifique d'adaptation qui comporte deux évidements (10) et (11) destinée, en coopération l'un avec l'autre à maintenir l'axe (6) de la poignée dans le prolongement de l'axe (8) de la rotation. La présente invention intéresse le domaine de la manœuvre des volets roulants.

IPC 1-7

E06B 9/205

IPC 8 full level

E06B 9/76 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/76 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8803219A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2605675 A1 19880429; FR 2605675 B1 19890616; EP 0289541 A1 19881109; WO 8803219 A1 19880505

DOCDB simple family (application)

FR 8614764 A 19861022; EP 87907006 A 19871016; FR 8700406 W 19871016